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盐城工学院公派出国（境）留学研修经费资助证明

我校机械工程学院**同志兹定于2012年10月29日至2013年10月25日期间在英国格林威治大学研修交流，派出形式为学校公派。作为我校合作单位，英国格林威治大学减免一切科研相关费用。根据《盐城工学院公派出国（境）留学进修工作管理办法（试行）》（盐工发[2011]42号）文件精神，现资助该同志研修经费共计壹拾肆万元人民币(小写：￥140000.00元)，以供其在国（境）外从事科学研究以及生活所需。

特此证明。

附：**同志基本信息

	姓名
	性别
	出生年月
	护照号

	**
	男
	**年**月
	G*****


                                            盐城工学院

                                       二〇一二年九月十三日
Certificate of University Sponsorship for Overseas Research, Yancheng Institute of Technology
Mr. **, who works at School of Mechanical Engineering of our institute, will carry on research projects in University of Greenwich from 29 Oct 2012 to 25 Oct 2013, and he was granted our institute’s sponsorship. As a cooperative university of our institute, University of Greenwich will wave all relevant costs of scientific research.  According to the spirit of Regulations of Overseas Study and Research on University Sponsorship, Yancheng Institute of Technology (No. [2011]42 of YIT), now the fund which totals One-hundred and Forty thousand Yuan (RMB140,000.00) will be subsidized for his research as well as living expenses in UK.
Hereby Certified.

Encl. Basic Info of Mr. **
	Name
	Gender
	Date of Birth
	Passport No.

	**
	Male
	Apr **
	G******
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Tel: 0515-88298112 

Fax: 0515-88399183
Address: No.9, Xiwang Avenue, Yancheng, Jiangsu Province  Tel: 0086 051588399183 Postcode:224051
  地址：江苏省盐城市希望大道9号       电话：(0515)88399183      邮编：224051

